

GHOSTBED®

All-in-One Foundation Warranty

Register your warranty:

US: ghostbed.com/warranty
CA: ghostbed.ca/warranty



US



Canada

THIS LIMITED WARRANTY COVERS:

This warranty covers any defects in materials and workmanship in your new GhostBed All-In-One Foundation.

WHAT IS NOT COVERED:

This warranty does not cover damage such as that caused by abuse, misuse, usual wear and tear, use for non-primary purposes or freight damage. Improper or incorrect use voids this warranty.

GhostBed, Inc. shall be responsible for the repair or replacement costs of the All-in-One Foundation except for any handling or transportation costs associated with repairs or replacements.

NOTE: Due to the variations in equipment, machinery, manufacturing and materials, the mattress and bedding industry has a +/- 1" variance allowance in terms of measurement.

LENGTH OF WARRANTY:

- Lifetime warranty on the frame of your All-in-One Foundation
- One (1) year warranty on the fabric cover of the All-in-One Foundation, starting from the original date of purchase

In order for this limited warranty to be valid, you MUST:

- Register your product with GhostBed (ghostbed.com/warranty | ghostbed.ca/warranty) within 30 days of purchase.
- Be the original consumer or purchaser. Coverage terminates if you sell or otherwise transfer the All-in-One Foundation.
- Have purchased the All-in-One Foundation from an authorized dealer.
- Provide proof of purchase via copy of original store receipt reflecting proof of purchase date, place of purchase and purchase price.
- Contact the retail store or dealer where you purchased your All-in-One Foundation. If the dealer determines that a warranty problem exists, GhostBed will either replace or authorize the dealer to repair the defective product.

GhostBed reserves the right to decide the appropriate solution. If it is necessary to return the product to the factory, packaging and freight costs will be the responsibility of the consumer.

Limitation on Claims:

THE SERVICE TERMS STATED IN THIS WARRANTY SHALL BE THE CONSUMER'S SOLE AND EXCLUSIVE REMEDY IN THE EVENT OF PRODUCT FAILURE DURING THE WARRANTY PERIOD. GHOSTBED MAKES NO WARRANTY, EXPRESS OR IMPLIED, AND SHALL NOT BE RESPONSIBLE FOR ANY DAMAGES OR CLAIMS, WHETHER OR NOT SUCH DAMAGES ARE DIRECT, INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL. By way of example only, (i) incidental damages include items such as phone charges, time lost from work, transportation costs and cost of renting a product to temporarily replace the warranted product; and (ii) consequential damages include items such as replacing other property that is damaged when the warranted product fails, are not covered.

How State Law Applies:

This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights, which vary from state to state. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not apply to you. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusions may not apply to you.



Votre Sommier Tout-en-un Garantie

Enregistrer votre garantie:

US: ghostbed.com/warranty
CA: ghostbed.ca/warranty



États Unis



Canada

CETTE GARANTIE LIMITÉE COUVRE:

Cette garantie couvre tout défaut physique de matériaux ou de main-d'œuvre de votre nouveau sommier Tout-en-un de GhostBed.

CE QUI N'EST PAS COUVERT:

Cette garantie ne couvre pas les dommages tels que ceux causés par l'utilisation abusive, le mésusage, et l'usure normale. Une utilisation inadéquate ou incorrecte annule cette garantie.

GhostBed, Inc. sera responsable des coûts de réparation ou de remplacement de la Fondation tout-en-un, à l'exception des frais de manutention ou de transport associés aux réparations ou aux remplacements.

Note: En raison des variations dans l'équipement, les machines, la fabrication et les matériaux, l'industrie des matelas et de la literie permet une marge d'erreur de +/- 1 pouce en termes de mesure.

DURÉE DE LA GARANTIE:

- Garantie à vie sur le cadre de votre Fondation Tout-En-Un
- Garantie d'un (1) an sur la couverture de tissu de votre Fondation Tout-en-un, à compter de la date d'achat d'origine.

Pour que cette garantie limitée soit valide, vous devez:

- Enregistrer votre produit avec GhostBed (ghostbed.com/warranty | ghostbed.ca/warranty) en l'espace de 30 jours après l'achat.
- Être l'acheteur ou le client original. La protection prendra fin si vous vendez ou transférez le sommier Tout-en-un de toute autre manière.
- Avoir acheté le sommier Tout-en-un chez un détaillant autorisé.
- Présenter une preuve d'achat avec une copie du reçu de caisse original montrant la date, l'endroit et le prix de l'achat.
- Contacter le point de vente ou le détaillant où vous avez fait l'achat de votre sommier Tout-en-un. Si le détaillant détermine qu'il y a un problème couvert par la garantie, GhostBed remplacera le produit défectueux ou autorisera le détaillant à effectuer la réparation du produit défectueux.

GhostBed se réserve le droit de décider de la solution convenable. S'il s'avère nécessaire de retourner le produit à l'usine, l'emballage et les frais de transports seront la responsabilité du consommateur.

Limitation de responsabilité:

LES CONDITIONS DE SERVICE DE CETTE GARANTIE EST LE SEUL ET UNIQUE RECOURS DU CONSOMMATEUR DANS LE CAS D'UNE DÉFAILLANCE DE PRODUIT PENDANT LA PÉRIODE DE GARANTIE. GHOSTBED N'OFFRE AUCUNE GARANTIE, EXPRESSE OU IMPLICITE, ET N'EST PAS RESPONSABLE POUR QUELCONQUES RÉCLAMATIONS OU DOMMAGES, QU'ILS SOIENT DIRECTS, ACCIDENTELS OU CONSÉCUTIFS. À titre d'exemple, (i) les dommages accidentels incluent les frais de téléphone, le temps de travail perdu, le coût de transport et les coûts de location temporaire pour remplacer le produit garanti; et (ii) les dommages consécutifs incluent les items achetés pour remplacer tout autre propriété non-couverte qui aurait été endommagée lorsque le produit garanti fait défaut.

Comment la loi s'applique:

Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques. Vous pourriez également avoir d'autres droits dépendamment de votre province. Certaines provinces n'autorisent pas les limitations sur la durée de la garantie implicite, donc les limitations ci-dessus pourraient ne pas s'appliquer à vous et votre achat. Certaines provinces n'autorisent pas de limitations sur les garanties implicites ou l'exclusion ou la limitation de dommages indirects ou consécutifs, donc la limitation ou l'exclusion ci-dessus pourrait ne pas s'appliquer à vous et votre achat.